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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 21. 05. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, Ing. Ivana Oulehlová, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, Bc. Sylva Tománková 
Omluveni: prof. Petr Oslzlý, MgA. Lucie Abou 
 
I.    Chod fakulty: 
 

 Děkan informoval o premiéře představení Ateliéru klaunské a filmové tvorby prof. 
Ctibora Turby s názvem „Příběhy“ v divadelním studiu Marta dne 20.5. 2007 a hodnotil ji 
jako velmi úspěšnou. 

 Tajemník informoval o pozvání na festival Zlomvaz (Pustevny 29.6. - 2.7.); organizační 
tým festivalu pozval představení Porta Apostolorum a Heda Gablerová. Představení Ateliéru 
klaunské a filmové tvorby prof. Ctibora Turby by mohlo být prezentováno v rámci off 
programu.  Představení Příhody bude odehráno i v Divadle Alfréd ve dvoře v Praze (so 26/5). 

 Tajemník DIFA informoval o zapojení fakulty na divadelní akci „Noc kejklířů“, která 
proběhla v pátek 18. května 2007 v ulicích a divadlech (příspěvkových organizacích města) 
Brna. Studio Marta bylo otevřeno veřejnosti a studenti Ateliéru Výchovná dramatika 
Neslyšících prof. Mikotové 2x vystoupili na pódiu „Parnas“ s pásmem pohádek. 

 Tajemník DIFA informoval o reportáži z  předávání čestného doktorátu Siru Tomu 
Stoppardovi v pořadu České televize Divadlo žije dne 20. 5. 2007. 

 Kolegium děkana projednalo vyvolání fotek pro Sira Toma Stopparda a potřeby divadelní 
fakulty – výběr a vyvolání fotek zajistí Petr Francán (cca 15 fotek, 3 sady). 

 Ve dnech 24. - 26. 5. 2007 se v Brně uskuteční 14. Setkání Středoevropských prezidentů 
„Czech Summit“; v rámci oficiálního programu prvních dam navštíví skupina manželek 
prezidentů v pátek 25. 5. 2007 Divadelní fakultu, kde shlédnou ukázku práce a prezentaci 
ateliéru VDN pod vedením prof. Z. Mikotové.  

 Děkan DIFA seznámil kolegium s návrhem Harmonogramu akademického roku 
2007/2008 a požádal členy kolegia o doplnění dalších akcí v průběhu nadcházejícího 
akademického roku. 

 doc. Silva Macková informovala o festivalu Ateliéru Dramatické výchovy Sítko, který 
proběhne ve dnech 28. 5. – 30. 5. 2007 v prostorách fakulty a Kabinetu Múz. 

 Děkan DIFA informoval o průběhu příprav studijních programů, termín dokončení 
konzultací stanovil na 23. 5. 2007. Opravené materiály budou předány na SO, které spolu 
s tajemníkem a referentkou vnějších vztahů připraví podklady pro tisk. 

 Děkan DIFA informoval o hodnocení představení Cyrano z Předměstí, které proběhne 22. 
5. 2007 ve 14.00 hod v budově DIFA. 

 Tajemník DIFA informoval o schůzce Velké festivalové rady festivalu 
SETKÁNÍ/ENCOUNTER ve čtvrtek 24. 5. 2007 ve 14.30 hod. – programu bude příprava 
ročníku 2008. 

 Děkan DIFA informoval o schůzce fakulty s pracovníky rektorátu ohledně IT, PC a 
směřování fakultních technologií. Schůzka proběhne ve čtvrtek 24. 5. 2007 ve 13.00 hod (za 
DIFA se schůzky zúčastní: Mgr. Aleš Záboj, Ing. Igor Knězek, MgA. Ondřej Vodička, prof. 
PhDr.  Josef Kovalčuk). 
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II.   Studijní záležitosti: 

 Profesor Oslzlý oznámil, že kvůli časové zaneprázdněnosti letos nemůže usednout (jako 
předseda) v komisi pro státní závěrečnou zkoušku z předmětu Teorie a metody herecké 
tvorby. Jako možné předsedy navrhuje prof. Mikotovou nebo doc. Brettschneiderovou. 
Kolegium návrh projednalo, konečné rozhodnutí dá děkan až po prostudování složení všech 
komisí pro přijímací zkoušky a státní závěrečné zkoušky. 

 Kvůli pracovnímu zaneprázdnění nebude v komisi PhDr. Havlíčkové pro 1. SZZ z Dějin 
českého divadla přítomen PhDr. Blecha. O třetím členovi rozhodne kolegium na příštím 
zasedání. 

 Byla schválena žádost studentky třetího ročníku činoherního herectví Eriky Stárkové o 
zrušení předmětu Dabingové herectví (z důvodu angažmá v ND Brno). Žádosti bylo 
vyhověno vzhledem ke skutečnosti, že se jedná o předmět osobní specializace. 

 Kolegium schválilo žádost studenta 1. navazujícího ročníku magisterského studijního 
oboru činoherní režie  BcA. Jana Pohořelického, který zažádal o uznání výsledků předmětů 
„Autorské právo“ (pedagog – JUDr. Valová souhlasila) a „Práce s veršem a slovem“ (prof. 
Cejpek taktéž souhlasil). Kolegium žádost schválilo s doporučením, že student musí získat 
potřebných 120 kreditů za dvouleté navazující magisterské studium – kredity těchto předmětů 
byly započítány již v loňském roce – tedy do kreditového hodnocení bakalářského stupně. 

 Bylo schváleno stipendium P. Gejguše (I. roč. navaz. mg. studia čin. režie) v souvislosti 
s účastí na projektu ESF (stáže) v Městském divadle Zlín (ve výši  
500,- Kč). 

 Byla schválena žádost studentů třetího ročníku oborů činoherní režie a divadelní 
dramaturgie o prodloužení termínu odevzdání uzavřených indexů o jeden týden, tzn.  
do 5. června  2007. 

 Kolegium schválilo žádost studentky prvního ročníku divadelní dramaturgie Viktorie 
Knotkové o uznání předmětu Dějiny kultury – pedagog předmětu (Šmuková) připojil souhlas. 
 
III. Zahraniční záležitosti: 
 

 Děkan DIFA informoval o přípravě studijního plánu pro studenta režie z RESAD Madrid 
v rámci programu Erasmus B. E. Poyraze. 

 Kolegium děkana schválilo žádost Davida Drozda na proplacení cestovních nákladů cesty 
do Prahy jako přípravné návštěvy na konferenci v Athénách, Řecko (1. – 17. 7. 2007). 

 Kolegium děkana schválilo stáž studentky 2. roč. scénografie Martiny Chwistkové na 
Akademii Sztuk pienknych v Krakowie, Polsko v akademickém roce 2007/2008. 

 S. Tománková informovala o přípravě projektu prof. A. Shchuckina (Shchuckin Institut 
v Moskvě) Plastika hereckého projevu, který se uskuteční ve dnech 28.5. – 10.6. 2007 na 
DIFA JAMU. 
 

zapsala: S. Tománková      verifikoval: O. Vodička 
 


